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۴۸ فوتی و شناسایی ۱۹۶۶ بیمار جدید کرونا
 در کشور

بنابــر اعلام وزارت بهداشــت، طی یک شــبانه روز ۱۹۶۶ بیمار کووید ۱۹ در 
کشــور شناسایی شدند و متاســفانه ۴۸ بیمار نیز در این بازه زمانی جان خود 
را به دلیل این بیماری از دســت دادند.به گزارش ایسنا، از روز ۶ شهریورماه تا 
روز ۷ شــهریورماه ۱۴۰۱ و بر اساس معیارهای قطعی تشخیصی، ۱۹۶۶ بیمار 
جدید مبتلا به کووید۱۹ در کشــور شناسایی و ۴۵۸ نفر از آنها بستری شدند.
مجموع بیماران کووید۱۹ در کشور به ۷ میلیون و ۵۲۵ هزار و ۶۲۸ نفر رسید.
متاسفانه در طول ۲۴ ساعت، ۴۸ بیمار مبتلا به کووید۱۹ در کشور جان خود 
را از دســت دادند و مجموع جان باختگان ایــن بیماری، به ۱۴۳ هزار و ۷۷۶ 
نفر رسید.خوشــبختانه تا روز ۷ شهریورماه ۷ میلیون ۲۸۸ هزار و ۷۵۰ نفر از 
بیماران، بهبود یافته و یا از بیمارستانها ترخیص شده اند.۱۱۱۷ نفر از بیماران 
مبتلا به کووید۱۹ در بخش های مراقبت های ویژه بیمارســتانها تحت مراقبت 
قرار دارند.تا روز ۷ شهریورماه ۵۳ میلیون و ۷۷۴ هزار و ۸۴۶ آزمایش تشخیص 
کووید۱۹ در کشــور انجام شده است.همچنین تا روز ۷ شهریورماه ۶۴ میلیون 
و ۹۸۴ هــزار و ۱۱۷ نفر دوز اول، ۵۸ میلیون و ۳۶۳ هزار و ۲۹۹ نفر دوز دوم 
و ۳۰ میلیون و ۷۱۸ هزار و ۱۳۷ نفر، دوز سوم و بالاتر واکسن کرونا را تزریق 
کرده اند و مجموع واکســن های تزریق شــده در کشور به ۱۵۴ میلیون و ۶۵ 
هزار و ۵۵۳ دوز رسید.در یک شبانه روز ۵۶ هزار و ۷۴۲ دوز واکسن کرونا در 
کشور تزریق شده اســت.در حال حاضر ۶۴ شهرستان در وضعیت قرمز، ۱۶۳ 
شهرستان در وضعیت نارنجی، ۲۰۷ شهرستان در وضعیت زرد و ۱۴ شهرستان 

در وضعیت آبی قرار دارند.

افزایش ۳۰ درصدی ترافیک تهران
 با بازگشایی مدارس

رئیــس پلیس راهور تهــران بزرگ از افزایش ۲۵ تــا ۳۰ درصدی ترافیک در 
معابر شهری خبر داد.ســردار حمیدی اظهار کرد:  ترافیک صبحگاهی در ۱۴ 
فروردین ماه قابل پیش بینی بود چرا که با بازگشایی مراکز آموزشی و ادارات به 
صورت ۱۰۰ درصد حجم تردد در معابر شــهر افزایش چشمگیر داشت، برآورد 
این است که ۲۵ تا ۳۰ درصد افزایش ترافیک در روزهای آینده خواهیم داشت.
وی با بیان این که پلیس با آمادگی ۱۰۰ درصد برای مدیریت ترافیک پای کار 
آمده، اظهار کرد: در روزهای آینده شــرایط بهتر می شــود چرا که در روزهای 
اول هماهنگی بین مدارس و والدین زمانبر است.حمیدی با بیان این که شبکه 
معابر پایتخت پاسخگوی این حجم تردد نیست، گفت: از مردم می خواهیم که 
مدیریت شــهری را در کنترل ترافیک کمک کنند و از همراهی فرزندانشان با 
وسیله شــخصی تا دم در مدرســه خودداری کنند.رئیس پلیس راهور تهران 
بزرگ با بیان این که هنوز ترافیک به حجم خود نرسیده، اظهار کرد: بخشی از 
ســفرهای نوروی هنوز باقی مانده و طبیعی است که در روزهای آینده ترافیک 
افزایــش یابد؛ اما با توان ۱۰۰ درصــد آمادگی داریم که با اضافه کردن نیرو از 

بخش های مختلف، ترافیک را مهار کنیم.

افزایش دما تا اواخر هفته
رئیس مرکز ملی پیش بینی و مدیریت بحران مخاطرات وضع هوا از افزایش دما 
تا اواخر هفته و رگبار و رعدوبرق در برخی نقاط کشور خبر داد.صادق ضیاییان 
در گفت و گو با ایسنا درباره شرایط جوی کشور اظهارکرد: طی چند روز آینده 
آســمان در غالب مناطق کشور صاف خواهد بود و روند تدریجی افزایش دما تا 
اواخر هفته ادامه خواهد داشــت.وی افزود:امروز )۸ شهریور( در ساعات بعد از 
ظهر و اوایل شــب در ارتفاعات جنوبی سیســتان و بلوچستان، ارتفاعات شرق 
هرمزگان، جنوب ایلام، برخی نقاط خوزســتان رشد ابرهای همرفتی همراه با 
وزش باد و خیزش گردوخاک و رگبار و رعد و برق پیش بینی می شود.به گفته 
رئیــس مرکز ملی پیش بینی و مدیریت بحران مخاطــرات وضع هوا امروز در 
ارتفاعات البرز مرکزی رشد ابرهای همرفتی و رگبار و رعدوبرق پراکنده و وزش 
باد در ســاعات بعدازظهر دور از انتظار نیست و  تا روز پنجشنبه )۱۰ شهریور( 
وزش باد و خیزش گردوخاک در اســتان های خراسان جنوبی، جنوب خراسان 
رضوی، شــمال سیستان و بلوچستان، شرق کرمان، شرق یزد، غرب کرمانشاه، 
ایلام، خوزســتان رخ خواهد داد.رئیس مرکز ملی پیش بینی و مدیریت بحران 
مخاطــرات وضع هوا درباره وضعیت جوی تهــران طی دو روز آینده نیز اظهار 
کرد: آســمان تهران امروز )۸ شــهریور( صاف، در بعضی ساعت ها وزش باد  با 
حداقل دمای ۲۱ و حداکثر دمای ۳۳ و روز چهارشــنبه )۹ شــهریور( صاف و 
در بعضی ســاعت ها وزش باد با حداقل دمــای ۲۲ و حداکثر دمای ۳۴ درجه 

سانتیگراد پیش بینی می شود.

راه اندازی دومین مرکز کارآفرینی
 در گرمخانه مهر منطقه ۱۹

دومین مرکــز کارآفرینی گرمخانه مهر منطقه ۱۹ بــه منظور حرفه آموزی و 
اشتغال زایی افراد بی خانمان و آسیب دیده  با مشارکت مجمع خیرین در این 

مرکز راه اندازی شد.
بــه گزارش روابط عمومی شــهرداری منطقه ۱۹، علیرضا جعفری سرپرســت 
شــهرداری منطقــه در تکمیل خبــر راه اندازی دومین مرکــز کارآفرینی در 
گرمخانــه مهر افزود:  بــه منظور حمایت و برنامه ریزی گســترده از افراد بی 
خانمــان و معتادین متجاهر پــس از بهبود و خروج از چرخــه بی خانمانی و 
آســیب های اجتماعی پیرو تشــکیل قرارگاه اجتماعی شهر تهران مددجویان 
عــلاوه بر آموزش خیاطی ۱۰ نفر نیز درکارگاه کفاشــی مشــغول به فعالیت 
هســتند.جعفری بر اشتغال زایی، اســکان، تامین درآمد و حمایت خانواده به 
عنوان مهمترین مولفه های کاهش آســیب های اجتماعی و عدم بازگشت این 
اقشار به چرخه اعتیاد و پیامد های ناشی از آن تاکید کرد.بر اساس این گزارش 
گرمخانه مهر در بزرگراه آزادگان، مســیر شرق به غرب ورودی بزرگراه شهید 
کاظمی، دسترســی محلی، جنب موتوری سنگین، با ظرفیت ۱۵۰ نفر به افراد 

بی خانمان خدمات ارائه می دهد.

۳۰ هزار نیروی پلیس
 آماده تامین امنیت زوار اربعین هستند

معاون عملیات فرماندهــی انتظامی جمهوری اســلامی گفت: حدود ۳۰ هزار 
نفر از همکارانمان در سراســر کشــور آماده تامین امنیــت زوار اربعین و ارائه 
خدمات لازم به آنان هســتند. سردار حسین ســاجدی نیا در قرارگاه اربعین 
انتظامی اســتان کرمانشاه که در مرز خسروی برگزار شد، اظهار داشت: قرارگاه 
اربعین انتظامی کشور از سال گذشته راه اندازی و هماهنگی های لازم در سطوح 
مختلف صورت گرفت تا امســال بتوانیم مراسم باشــکوه اربعین را به بهترین 
شــکل ممکن مدیریت کنیم.وی ادامه داد: در همین راستا ۱۵ کمیته تشکیل 
شــد و اعضای آن با جدیت وظایف محوله را انجام دادند و خوشبختانه اکنون 
در آستانه فرا رسیدن ایام اربعین و حضور زائران حضرت اباعبدالله الحسین)ع( 

مشکلی برای اعزام و خدمات رسانی به زائرین وجود ندارد.

روند نزولی بیماری از ابتدای شهریورماه
مدیر اورژانس بیمارســتان سینا تهران با اشــاره به روند مراجعات کرونایی و 
کاهش موارد بیماری در بســیاری از اســتان ها از ابتدای شــهریورماه، گفت: 
ویروس دارد از فرمول همیشــگی خود اســتفاده می کند که با ما زندگی کند.
دکتر حسین کرمانپور در گفت وگو با ایســنا، درباره آخرین وضیعت کرونا در 
کشــور، گفت: بر اساس مِتُد ویروس کرونا بویژه امیکرون پیش بینی می شد که 
از اوایل شهریور به بعد ما از پیک کرونا بگذریم و بر همین اساس هم این روند 
نزولی در بسیاری از شــهرها مشهود است. البته در برخی استان ها هنوز روند 
صعودی وجــود دارد اما با در نظر گرفتن کلیت می تــوان گفت که از ابتدای 

شهریور با افت بیماری در کشور مواجه بوده ایم.

امکانات برای حضور زنان در ورزشگاه ها
 بیشتر شود

بنا بر گزارش سایت شهر، مشاور امور بانوان شهرداری تهران در پاسخ به سوالی 
درباره حضور زنان در ورزشــگاه بیان کرد: داســتان حضور زنان در ورزشــگاه 
موضوع چند ســال گذشــته بود و با توجه به اینکه شرایط حضور فراهم شده 
تاکید می کنیم که باید امکانات برای حضور زنان بیشــتر شود و در شهرداری 

تهران نیز هر کاری از دست ما بر آید دریغ نمی کنیم.

اخبار کوتاه
مدیرکل دفتر توانمندسازی خانواده و زنان سازمان بهزیستی کشور:

بیش از ۱۴۹ هزار خانوار زن سرپرستِ شهری و روستایی
فاقد مسکن هستند

اجرای آزمایشی اتوبوس مدرسه در تهران

 انتقاد از روند اخذ معاینه فنی سرویس مدارس

معاون فنی و مهندسی پلیس راهور فراجا تشریح کرد

اعلام آخرین وضعیت شماره گذاری »تیبا« و »ساینا«

مشکل آموزش و پرورش طراحی »بد« آن است
۹۶درصدبودجهوزارتخانهبهحسابمعلمانواریزمیشود

تهیه آدرس خانه ۸۷۰۰ معلول برای مناسب سازی

مدیــرکل دفتــر توانمندســازی خانواده و زنان ســازمان 
بهزیســتی کشــور با بیان اینکه در ۵ ماهه سال جدید نیز 
تعداد ۱۳۰۰۰ خانوار جدید پذیرش شده اند، گفت: در سال 
۱۴۰۰ بیــش از ۱۷۷۰۰ خانوار بازتوان شــده و از چرخه 
حمایت های سازمان خارج شده اند.نرجس اسعدی در گفت 
و گو با خبرنگار ایلنا در پاسخ به این سوال که در حال حاضر 
چه تعداد زن سرپرست خانوار یا بی سرپرست تحت پوشش 
هستند و چه تعداد از چرخه حمایت خارج شده اند، گفت: 
در حال حاضر تعداد زنان سرپرســت خانوار تحت پوشش 
این دفتر به تعداد ۰۳۴/۲۶۰ خانوار هســتند. همچنین در 
سال ۱۴۰۰ بیش از ۱۷۷۰۰ خانوار بازتوان شده و از چرخه 
حمایت های ســازمان خارج شــده اند.وی همچنین درباره 
پشــت نوبتی ها و اینکه آیا آمار مددجویان تحت پوشش ها 
نسبت به سال گذشته افزایش داشته است، ادامه داد: تعداد 
۵۰۲۴ خانــوار در صف انتظار دریافت خدمات از ســازمان 
هستند. در ۵ ماهه ســال جدید نیز تعداد ۱۳۰۰۰ خانوار 
جدید پذیرش شده اند.مدیرکل دفتر توانمندسازی خانواده 
و زنان ســازمان بهزیستی کشور در پاسخ به این سوال که 
از ابتدای ســال تاکنون چه میزان وام خوداشتغالی به زنان 
سرپرست خانوار پرداخت شده و میزان این وام چقدر است، 
گفت: در زمینه وام اشــتغال خدمــت گیرندگان مطابق با 
بند ب تبصــره ۱۶ قانون بودجه در ســال جاری تا کنون 
۱۷۳۲ نفر به بانک ها معرفی شــده اند اما تفکیک اجتماعی 
و توانبخشی نشده اند و میزان وام پرداختی به هر نفر ۱۰۰ 
میلیون تومان اســت. اسعدی درباره اقداماتی که برای رفع 
مشکلات ضامن زنان سرپرست خانوار صورت گرفته، گفت: 
دراین خصوص در حال حاضر نشست های بانکی انجام شده 
اســت و با توجه به بخشــنامه بانک مرکزی از عموم مردم 
برای تســهیلات زیر ۱۰۰ میلیون تومان به جای دو ضامن 
بــا یک ضامن وام پرداخت می گردد.وی خاطرنشــان کرد: 
البته دراین خصوص این دفتــر برنامه تامین مالی خرد با 
رویکرد بانکــداری پیوندی )گروه های خودیار( را به مرحله 
اجرا درآورده و زنان سرپرســت خانوار تحت پوشــش در 
صورت حضور در این گروه ها، می توانند بدون ارائه وثیقه و 
ضامن از تسهیلات بانکی برخوردار می شوند.مدیرکل دفتر 
توانمندسازی خانواده و زنان سازمان بهزیستی کشور درباره 
وضعیت مسکن زنان سرپرست خانوار گفت: در حال حاضر 
تعداد ۱۴۹۱۲۸ )حدود ۱۵۰ هزار خانوار( خانواده نیازمند 
و زن سرپرســت تحت پوشــش این دفتر، فاقد مسکن در 
مناطق شهری و روســتایی هستند. با عنایت به اینکه این 
دفتر در حوزه پرداخت ودیعه مسکن به خدمت گیرندگان، 
فعالیــت می کنــد در ســال ۱۴۰۰ با توجه بــه اعتبارات 
تخصیصی در این محل، به تعــداد ۹۳۹۸ خانواده نیازمند 
و زن سرپرســت، کمک هزینه ودیعه مسکن پرداخت شده 

است.اسعدی درباره شرایط پرداخت ودیعه مسکن به افراد 
فاقد مســکن و واجد شرایط دریافت گفت: این مددجویان 
باید در دهک های در آمدی خانواده  ۱ تا ۳ باشند، همچنین 
طی یکســال اخیر کمک هزینه نگرفته باشند، متقاضیان 
دارای خانواده پرجمعیت بوده و همچنین گزارش مددکاری 

درخصوص ملاک نیازمندی خانواده ارائه شده باشد.
وی دربــاره اینکــه آیا برای وام مســکن زنان سرپرســت 
خانواری که با مشــکل مواجه هســتند تمهیداتی از سوی 
ســازمان اندیشــیده شــده، گفت: در حال حاضر تلاش 
بــرای بهره گیری از امکانــات و ظرفیت های درون و برون 
سازمانی در حوزه تأمین مســکن خدمت گیرندگان دفتر 
در حال انجام اســت ضمنا ودیعه مسکن پرداختی بصورت 
بلاعوض پرداخت می شــود.مدیرکل دفتر توانمندســازی 
خانواده و زنان سازمان بهزیستی کشور درباره خانواده های 
دارای فرزندان دو قلو و یا چند قلو تحت پوشــش سازمان 
بهزیســتی گفت: در خصــوص تعــداد خانواده های دارای 
فرزند چندقلــو در حال حاضر تعداد ۲۶.۷۶۸ خانوار دارای 
فرزنــدان دوقلو در دهک درآمدی ۱ تــا ۷ و تعداد ۴۰۴۱ 
خانوار درای فرزند ســه قلو و بالاتر تحت پوشش این دفتر 
هستند.مدیرکل دفتر توانمندسازی خانواده و زنان سازمان 
بهزیستی کشــور درباره حمایت مســتمر از خانواده های 
نیازمنــد گفت: به منظور تأمین هزینه هــای اولیه زندگی 
افراد و خانواده های تحت پوشــش، ماهیانه مبلغ ثابتی که 
بر اســاس بعد خانوار ) ۵،۴، ۳، ۲، ۱ نفره و بیشتر( تعیین 
شده است به خانواده های تحت پوشش به عنوان مستمری 
پرداخت می گردد. حداقل مبلغ این مســتمری ۴۲۰ هزار 
تومان و حداکثر یک میلیون و ۳۲۰ هزار تومان است. تعداد 

افراد تحت پوشــش مســتمری تا کنون، ۲۶۰ هزار خانوار 
زن سرپرست و ۳۰۰۰۰ خانوار دارای فرزند چند قلو است.
اســعدی درباره گروه همیار زنان سرپرست خانوار، تصریح 
کرد: سازمان بهزیســتی کشور از سال ۷۹ با رویکرد ارتقاء 
کیفیت زندگی و با هدف توسعه اجتماعی، ظرفیت سازی، 
ارتقاء خودباوری و کاهش آســیب های اجتماعی در جامعه 
هدف و همچنین تغییر رویکرد حمایتی به توانمندسازی، 
اقــدام به راه اندازی گروههای همیار به منظور توان افزایی 
و توانمندسازی زنان سرپرست خانوار کرده است. عضویت 
در این گروه ها موجب جلوگیری از طولانی شــدن چرخه 
حمایتهای ســازمان، عدم وابســتگی جامعه هدف به این 
حمایت ها، افزایــش خوداتکایی اقتصادی، روانی، اجتماعی 
زنان سرپرست خانوار و ارتقاء سطح آموزش و مهارت ها در 
ایشان می شــود.وی ادامه داد: در این راستا بیش از ۱۳۷۵ 
گروه در سراسر کشــور و با عضویت ۷۰۰۰ زن سرپرست 
خانوار مشــغول به فعالیت هستند. از سوی دیگر به منظور 
شبکه ســازی و رشــد و تقویت این گروه ها طرح کانونهای 
استانی گروههای همیار برنامه ریزی و به مورد اجرا گذاشته 
شد. به منظور به روزرسانی اطلاعات کمی و کیفی گروههای 
مذکور، بانک اطلاعاتی این برنامه نیز به صورت ملی طراحی 
و در سراســر کشور به مورد اجرا گذاشــته شده است. در 
طول روند اجرای این برنامه، آموزشــهای دقیق و جامعی 
با همراهی کارشناســان و اعضاء گروههای همیار نیز اجرا 
می گردد. تا پایان ســال ۱۴۰۰ حدود ۱۳۷۰ گروه گردیده 
وفعالیت دارند.مدیرکل دفتر توانمندســازی خانواده و زنان 
سازمان بهزیستی کشــور در بخش دیگری از صحبت های 
خود دربــاره برنامه تأمین مالی خرد بــا رویکرد بانکداری 

پیوندی، گفت: با وجود تلاشهای فراوان سازمان بهزیستی 
برای توانمندســازی جامعه هدف، هنوز هم تعدادی از آنان 
بدلیل مشــکل نداشتن ضامن و وثیقه و یا کارفرمای واجد 
شــرایط، امکان توانمندسازی آنان میســر نشده است، لذا 
ســازمان بهزیستی مصمّم است مشــکلات مالی این گروه 
از جامعه هدف را با رویکــرد جدیدی به نام »تأمین مالی 
خرد« و با ابزاری به نام »گروه های خودیار مالی« تا حدودی 
کاهش دهد. این طرح با رویکرد توانمندســازی گروهی و 
فردی زنان و جوانان نیازمند و آســیب پذیر تحت پوشش 
و پشت نوبت از طریق بهبود معیشت )ارائه تسهیلات پس 
انداز(، ارتقای ســرمایه اجتماعی )تشکیل گروه، بانک پذیر 
کــردن بدون وثیقه و ضامن متعــارف(، آموزش مهارتهای 
اشتغال و زندگی، اشــتغال زایی )ایجاد و توسعه واحدها و 
بنگاه های کوچک و متوســط اقتصادی(، ایجاد و گسترش 
نهادهای کوچک خود گردان محلی با مالکیت اعضاء تحت 
عنوان »گروه های خودیار«، به عنوان یک مدل مرجع نوین 
و پیشرو در توانمندسازی گروه های هدف براساس فنون و 
تکنولوژی بومی شده درکشور در حال اجرا است. اجرای این 
برنامه با همکاری موسسه بین المللی تاک و بانک کشاورزی 
از ســال ۱۳۸۶ در دستور کار دفتر توانمندسازی خانواده و 

زنان اموراجتماعی بهزیستی کشورقرارگرفته است.
اســعدی ادامه داد: تشکیل و توانمندسازی بیش از ۴۴۰۰ 
گروه خودیار با میانگین ۱۶ نفر در هر گروه در سطح ۱۹۱۹ 
روستا )در ۱۹۱ شهرستان ۲۲ استان کشور(، عضویت بیش 
از ۷۳۰۰۰ نفر از زنان و جوانان کم درآمد مناطق روستایی 
در برنامــه )۹۳ درصد زنان(، جمع آوری و انباشــت ۳۲۵ 
میلیــارد ریال پس اندازهای خرد، پرداخت ۱۱۰ هزار فقره 
وام داخلــی توســط گروه ها به مبلــغ ۶۹۸ میلیارد ریال، 
پرداخــت ۶۲۰۸ فقــره وام به مبلــغ ۲۷۷۵ میلیارد ریال 
توســط بانک عامل به گروه ها از جمله اقداماتی اســت که 
در این طرح انجام شــده اســت.وی تصریح کرد: همچنین 
از ابتدای ســال تاکنون در راســتای اجرای برنامه تامین 
مالی خرد، مبلغ ۴۰۰ میلیارد ریال تســهیلات بدون وثیقه 
و ضامن به گروه های خودیار پرداخت شــده است.مدیرکل 
دفتر توانمندسازی خانواده و زنان سازمان بهزیستی کشور 
درباره بیمه اجتماعی زنان و دختران روستایی وعشایری نیز 
گفت: یکی از اقدامات مهم و بنیادی به منظور توانمندسازی 
زنان سرپرســت خانوار، بهره مندی از بیمه های اجتماعی 
موجود اســت. از این رو زنان روســتایی و عشایری تحت 
پوشش سازمان بهزیستی کشور از پوشش بیمه ای صندوق 
بیمه روستایی و عشایری بهره مند شده و حق بیمه ایشان 
با مشارکت صندوق مذکور و ســازمان بهزیستی پرداخت 
می شود و درحال حاضر تعداد ۵۱۵۰۰ نفراز زنان و دختران 

روستایی، تحت پوشش این نوع بیمه قرار گرفتند.

سرپرست ســتاد معاینه فنی خودروهای تهران گفت: روند 
اخذ معاینه فنی ســرویس مدارس در ســال های گذشته 
راضی کننده نبوده اســت.به گزارش ایســنا، وحید سرلک 
معاون نظارت و امور مناطق سازمان تاکسیرانی شهر تهران 
در جلسه نخست »استقبال از مهر ۱۴۰۱« با اشاره به صدور 
برچسب سرویس مدارس گفت: ثبت نام و تأیید صلاحیت 
متقاضیان ســرویس مدارس نیز درحال انجام است.سرلک 
با بیان اینکه هماهنگــی با آموزش و پرورش درحال انجام 
اســت تا مشــکلی به وجود نیاید، اظهارکرد: نقاط تجمعی 
که دارای کمبود ســرویس در ســال های گذشته بوده اند، 
شناسایی شده تا مشکلات ازدحام مسافر و کمبود تاکسی 
رفع شــود.همچنین بهرام نکاحی، مدیرعامل شرکت واحد 
اتوبوســرانی تهران و حومه نیز با بیان اینکه باید طرحی نو 

در حوزه ترافیک و سرویس مدارس اندیشیده شود، افزود: 
آمادگی برای اثرات این رویداد )بازگشایی مدارس( در حوزه 
ترافیکی باید پیش از مهر وجود داشــته باشــد. او با تأکید 
بر اینکه مــدل حمل و نقل دانش آمــوزی دارای ایرادات 
اساسی اســت، گفت: در تمامی دنیا شاهد سرویس مدرسه 
یا school bus هستیم اما در پایتخت ایران چنین چیزی 
وجــود ندارد.نکاحــی اظهارکرد: طرح راه انــدازی اتوبوس 
مدرسه به صورت آزمایشی از ابتدای مهر اجرا خواهد شد. 
باید برنامه ریزی ها به گونه ای باشد که سرویس دانش آموزی 
به سمت ســرویس جمعی دانش آموزی حرکت کند.سید 
رضا مفیدی سرپرست ستاد معاینه فنی خودروهای تهران 
در ادامه جلسه گفت: کیفیت معاینه فنی، اهمیت بیشتری 
نســبت به کمیت دارد، چرا که رییس پلیس راهور هم بر 

کیفیت تأکید دارد. همچنین از مراکز معتبر باید برای اخذ 
معاینه فنی، اقدام شــود.وی با بیان اینکه روند اخذ معاینه 
فنی ســرویس مدارس در ســال های گذشته راضی کننده 
نبوده و طی دوران کرونا بدتر شده بود، افزود: درصد بالایی 
از اخذ معاینه فنی ســرویس مدارس افت پیدا کرده است. 
باید امســال این تفاوت فاحش جبران شود.مفیدی درباره 
هزینه معاینه فنی سرویس مدارس گفت: امروز تنظیم باد 
۵۰ هزارتومان اســت اما برای معاینه فنی سرویس مدارس 
۴۷ هزارتومــان دریافت می شــود بنابرایــن هیچ بهانه ای 
درخصــوص خدمات گران قیمت قابل قبول نیست.ســید 
صــدرا خوش قدم، رئیس اداره انجمن اولیا و مربیان تهران 
در ادامه جلســه اظهارکرد: پیش از کرونا حدود ۲۰۰ هزار 
دانش آموز با ۲۵ هزار خودرو به صورت رســمی از سرویس 

مدارس استفاده می کردند اما برای سرویس مدارس امسال 
تاکنون ۲۲ هزار دانش آموز ثبت نام کردند.بر اســاس اعلام 
شــهر، او با بیان اینکه نبود ســرویس و رقابت باعث شده 
تا اکثر رانندگان به سمت تاکسی های اینترنتی سوق داده 
شــوند، افزود: نرخ گذاری فعلی برای متقاضیان ســرویس 
مدارس به صرفه نیست و به همین خاطر ترجیح می دهند 
در تاکسی اینترنتی فعالیت کنند.وی درباره چرایی کاهش 
ثبت نام دانش آموزان برای ســرویس مدارس توضیح داد: 
از این طرف نیز خانواده ها اذعان دارند که هزینه ســرویس 
مدارس بســیار بالاست. پیشــنهاد می شــود که طرحی 
اندیشیده شــود تا دانش آموزانی که قادر به ثبت نام برای 
ســرویس مدارس نیستند از حمل و نقل عمومی یا اتوبوس 

استفاده کنند.

معاون فنی و مهندسی پلیس راهور فراجا آخرین وضعیت 
شــماره گذاری خودروهای تیبا و ســاینا را تشــریح کرد.
به گزارش ایسنا، ســرهنگ محمدعلی زارع توضیحاتی را 
درباره فرآیند شــماره گذاری سواری های تیبا و ساینا ارائه 
کرد و گفت:  ابتــدا باید بگویم که فرآیند شــماره گذاری 
خودروها به این صورت اســت که از طریق ســازمان ملی 
اســتاندارد و وزارت صمت و همچنین ســازمان حفاظت 
محیط زیست، اسامی خودروهای داری قابلیت شماره گذاری 
که تائیدیه های لازم را نیز اخذ کرده  باشند به پلیس ارسال 
شده و فرآیند شماره گذاری انجام می شود، در واقع اینطور 
نیست که پلیس خودش اقدام به شماره گذاری خودرویی 

کرده یا از آن مانع شود.
وی ادامــه داد:  در مورد خودروهای تیبــا باید بگویم که 
اوایل خردادماه امسال بود که نامه ای از سوی سازمان ملی 
استاندارد به پلیس راهور واصل شد. در این نامه گفته شد 
که خودروی تیبا مورد تایید نیســت و فعلا شماره گذاری 
نشــود، ما هم مطابق ایــن نامه عمل کردیــم. اخیرا هم 
نامه ای از وزارت صمت و ســازمان ملی استاندارد به پلیس 
ارســال شده که در آن اعلام شده که این خودروها مجددا 

شماره گذاری شوند. البته بنا شد که شماره گذاری به تعداد 
خودروهایی باشــد که شماره شاســی آن به پلیس اعلام 
می شــود.زارع با بیان اینکه این لیست به زودی به پلیس 
ارسال خواهد شــد، گفت:  به محض ارســال این لیست، 
بررسی ها آغاز شــده و اقدامات قانونی انجام خواهد شد و 

شماره گذاری تیبا انجام می شود.
معاون فنی و مهندســی پلیس راهور فراجا در ادامه اقدام 
به طرح پرسشــی درباره این اقدام کرد و گفت:  اما ســوال 
شــخصی من این است که چه اقداماتی انجام شده که این 
خودروها مجــددا مورد تایید قرار گرفتنــد و چه معایبی 
داشــتند کــه در آن زمان مورد تایید قــرار نگرفتند. باید 
آن اقدامات و اصلاحاتی که انجام شــده و باعث شــده که 
این خودروها دوباره در چرخه شــماره گذاری قرار بگیرند. 
به صورت شفاف مشخص شــود. در خواست می کنیم که 
ایــن دلایل و اقدامات انجام شــده را به مــا اعلام کنند.

وی ادامــه داد:  البته در حال حاضر بــا توجه به قانون، ما 
شــماره گذاری را انجام می دهیم و اعــلام هم کردیم که 
دوستان خودرو را برای بازدید و شماره گذاری آماده کنند. 
اگر خودروساز اطلاعات خودرو را ارسال کند و آماده بازدید 
برای شماره گذاری شوند، بلافاصله با توجه به اینکه فرآیند 
شماره گذاری سیستمی است، این امر انجام خواهد شد، اما 
همانطور که گفتم لازم اســت که خودروها آماده باشــند 
و توســط کارشناسان بازدید شــده و پس از آن بلافاصله 
شــماره گذاری می شــوند.زارع که در یک برنامه رادیویی 
صحبت می کرد، درباره شــماره گذار خودروی ســاینا نیز 
گفت:   شماره گذاری خودروهای ساینا هم به همین صورت 
اســت و منتظریم که این ها را با آن مشخصات کامل برای 
ما ارسال کنند و با همین فرآیند اقدامات لازم انجام شود.

معاون فنی و مهندســی پلیس راهــور فراجا درباره اینکه 
چه زمانی اقدامات مربوط به شــماره گذاری انجام خواهد 

شــد، گفت: کارشناســان ما از همین الان آماده هستند و 
اگر خودروها آماده باشند، بلافاصله بازدید و شماره گذاری 
خواهند شــد و فرآیند از طرف پلیس طولانی نخواهد شد. 
ما در ســریع ترین زمان ممکن اقــدام خواهیم کرد و اگر 
خودروساز و مدارک مالکان آماده باشد، جای هیچ نگرانی 
نیســت و ما آمادگی شــماره گذاری را  داریــم. همانطور 
کــه می دانید شــماره گذاری متمرکز بــوده و در کارخانه 
شماره گذاری می شود.وی درباره تعداد خودروهایی که باید 
شماره گذاری شود نیز گفت: این را باید از خودروساز بپرسید. 
در نامه اولیه بیش از هزار خودرو از سوی خودروساز اعلام 
شده و گفتند که به زودی مابقی را ارسال خواهند کرد. آن 
تعدادی که به ما اعلام شود، شماره گذاری اش بلامانع است.

زارع همچنین از وضعیت پیش آمده انتقاد هم کرد و گفت:  
اگر قرار است خودرویی شــماره گذاری نشود، باید از قبل 
اعلام شــود که مردم ثبت نام نکنند. نه اینکه خریدار بیاید 
و خودرویــی را بخرد و پول آن را هم واریز کند و بعد نامه 
بزنند که شماره گذاری نشــود، این باعث نارضایتی مردم 
می شــود و امیدوارم که دستگاه های مربوطه باعث نگرانی  

و نارضایتی مردم نشوند.

وزیر ســابق آمــوزش و پرورش با بیــان اینکه همه منابع 
مالی در سیســتم آموزش و پرورش در خدمت آموزش و 
پرورش نیست گفت: به عنوان مثال ۹۶ درصد از ۱۵۰ هزار 
میلیارد تومان بودجه آموزش و پرورش، در اختیار آموزش 
و پرورش نیســت و بابت حقوق معلمان صرف می شــود و 

مستقیما به حساب معلم واریز می شود.
به گزارش ایســنا، محسن حاجی میرزایی در همایش فقر 
و نابرابری آموزشــی که در خانه اندیشمندان علوم انسانی 
برگزار شــد با بیان اینکه کارکرد نظام آموزش و پرورش با 
اختلال همراه است گفت: تفکیک بین دو مفهوم »مشکل« 
و »مســئله« ضروری اســت، گاهی ایــن دو مفهوم را به 
جای همدیگر بــه کار می بریم. در جریان تصمیم گیری و 
مدیریت، فهم و تمایز میان این دو مفهوم اثرگذار اســت و 
کمک می کند تصمیم گیری شایسته تر و دقیق تری داشته 

باشــیم. وی افزود: به عنوان مثال با پدیده فقر آموزشــی 
مواجهیم، فقر آموزشــی یک مشکل اســت. ممکن است 
نگرش ســاده ای به این موضوع بخواهد آن را در قالب یک 
مســئله، فهم کند که اینگونه نیست. وزیر سابق آموزش و 
پرورش با اشــاره به اینکه یکی از خطاهای رایج دیگر این 
اســت که در مقام تبدیل مشکل به مسئله دچار سوگیری 
ذهنی می شــویم گفت: به عنوان مثال ۷۰ ســال گذشته 

تقریبا  بهره وری نزدیک به صفر است.
 این یک مشــکل است. برای حل آن ســاعت ها آموزش 
برگــزار می کنند اما هیچ اتفاقی نمی افتد. برخی می گویند 

حقوقی اســت، برخی می گویند ساختاری است و برای آن 
راهکارهایــی برمی گزینند که هیچ کدام ممکن اســت به 

طریقه درست باعث حل مشکل نشوند.
حاجی میرزایی افزود: علت مشکل حوزه آموزش و پرورش 
این اســت که »بد« طراحی شده اســت و وقتی نظام بد 
طراحی شــود، نمی شــود خوب مدیریت کرد. وزیر سابق 
آموزش و پــرورش با بیان اینکه منابع مالی در سیســتم 
آموزش و پــرورش در خدمت آموزش و پرورش نیســت 
گفت: به عنوان مثال ۹۶ درصد از ۱۵۰ هزار میلیارد تومان 
بودجه آمــوزش و پرورش، در اختیار آمــوزش و پرورش 

نیست و بابت حقوق معلمان صرف می شود و مستقیما به 
حســاب معلم واریز می شود. وی با تاکید بر اینکه در قالب 
طراحی هوشمند است که منابع در سیستم می چرخد، اما 
اکنون اینگونه نیســت گفت: به عنوان مثال برنامه درسی 
از منابع مالی تغذیه نمی شــود، به این معنا که اگر منابع 
مالی آموزش و پرورش ۳۰۰ هزار میلیارد تومان شــود، باز 

تأثیری ندارد. 
حاجی میرزایی ادامه داد: مأموریت های آموزش و پرورش 
همراســتا نیستند و برای تحقق اهداف، بهینه نشده است. 
معتقدم نســبت حکومت در قبال آمــوزش و پرورش به 

درستی درک نشده است. 
درســت اســت که آموزش و پرورش توانسته نرخ پوشش 
تحصیلی را افزایش دهد، اما در کیفیت موفق نبوده اســت 
و دلیلش این است که مسئله را به درستی درک نکردیم. 

معاون شهرسازی و معماری شهرداری تهران از تهیه لیست 
آدرس منــازل ۸۷۰۰ نفــر از افــراد دارای معلولیت جهت 

مناسب سازی خبر داد.
به گزارش ایسنا، حمیدرضا صارمی در باره بیست و هشتمین 
جلسه ستاد مناســب سازی فضاهای شهری برای معلولین 
جسمی و حرکتی، گفت: مناسب سازی در سه فاز بوستان ها 
و فضای ســبز، معابر و ابنیه شهرداری تهران انجام می شود 
که فاز  نخســت پروژه های پایلوت مربوط به سال جاری در 
حال اجرا است. معاون شهرسازی و معماری شهردار تهران 
ادامه داد: بر اساس شاخص های تدوین شده و ارزیابی صورت 

گرفته، پیشــرفت عملیات مناسب سازی پروژه های پایلوت 
۱۴۰۱ مناطق ۲۲ گانه، در حوزه مناســب سازی معابر ۵۶ 
درصد، ســاختمان های شهرداری۶۰ درصد و بوستان ها ۵۵ 
درصد بوده اســت و شــهرداران مناطق ۲۲ گانه، ملزم به 
تحویل نهایی فاز اول پروژه های پایلوت مناسب سازی سال 

۱۴۰۱ تا ۱۵ آبان ماه سال جاری شده اند.
صارمی افزود: علی رغم محدودیت های بودجه ای که اکنون 
با آن مواجه هســتیم، علاوه بر تکالیف برنامه جامع مناسب 

ســازی، لیســت آدرس منازل ۸۷۰۰ نفر از افــراد دارای 
معلولیت را همراه با نوع معلولیت آن ها به شــهرداری های 
مناطق ارســال کردیم تا همزمان با اجرای برنامه جامع، هر 
منطقه به صورت پایلوت دو محور که مشــرف به بالاترین 
فراوانی منازل این عزیزان و جانبازان عالیقدر است را مناسب 

سازی کنند.
بنا بر گزارش روابط عمومی معاونت شهرســازی و معماری 
شــهرداری تهران، معاون شهردار تهران در پایان با اشاره به 

مصوبات این جلسه گفت: در جلسه مذکور قرار شد، معاونت 
شهرسازی و معماری نســبت به هماهنگی با معاونت های 
ذیربط به منظور ایجاد ســامانه پایش پروژه های مناســب 
ســازی اقدام کند و همچنین به دستور معاون هماهنگی و 
امور مناطق، نماینده ای از سوی وی به منظور رصد اقدامات 

مناطق ۲۲ گانه در زمینه مناسب سازی تعیین شود. 
ضرورت بازنگری دستورالعمل تشکیل کمیته های مناسب 
ســازی و تعریف پست سازمانی برای دبیران مناسب سازی 
مناطق توسط معاونت هماهنگی و امور مناطق نیز از دیگر 

مصوبات جلسه بود.


